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Статья посвящена вопросу о жизненном пути руководителя одной из «майорских» следственных канцелярий Петра I, впоследствии 
сенатора и «главнокомандующего в Москве» графа С.А. Салтыкова. Освещены сюжеты об административной и следственной деятельности 
Семена Салтыкова, на основе архивных документов уточнен ряд деталей его биографии. Подробно охарактеризована роль С.А. Салтыкова 
в расследовании дела азовского вице-губернатора С.А. Колычева в 1717–1724 гг.
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The article is devoted to the question about the life of Count S. Saltykov, who was the chief of one of Peter the Great’s Military investigative chan-
celleries, the Russian senator and Commander-in-Chief in Moscow. Stories characterized about administrative and investigative activity of Semjon 
Saltykov, on the base of archival sources clarifi ed some of the circumstances of his biography. S. Saltykov’s role described in detail in the investi-
gation of the criminal case of Azov’s region vice-governor S. Kolychev in 1717–1724.
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